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PROTOKÓŁ Nr XVII/20 

z obrad sesji Rady Miejskiej w Chodczu 

odbytej w dniu 17 marca 2020 roku 

 

 

           W obradach sesji uczestniczyło 12  radnych oraz: 

Burmistrz Chodcza – Jarosław Grabczyński 

Radca Prawny – Dorota Grabczyńska 

Skarbnik Miasta i Gminy – Danuta Nowakowska 

 

Proponowany  porządek  obrad 

 

1. Otwarcie. 

-     stwierdzenie prawomocności obrad, 

- przyjęcie porządku obrad, 

- przyjęcie  protokołu  z  poprzedniej sesji, 

2.  Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie  międzysesyjnym. 

-    przedłożenie informacji przez  Burmistrza Chodcza, 

-    dyskusja, 

3. Sprawozdanie o odbytych posiedzeniach Komisji Rady Miejskiej w okresie 

międzysesyjnym – Przewodniczący Komisji. 

       -  dyskusja, 

4. Sprawozdanie z działalności Miejsko Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Chodczu.                                                       

-  przedłożenie informacji w przedmiotowej sprawie – p. Katarzyna Jóźwiak, 

       -  opinia Komisji Obywatelskiej i Ochrony Środowiska, 

       -  dyskusja, 

       -  przyjęcie sprawozdania, 

5. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Miasta i Gminy 

Chodecz na rok 2020. 

       -     przedłożenie  informacji w przedmiotowej  sprawie – p. Skarbnik MiG, 

       -     opinia Komisji Budżetu i Finansów, 

       -     dyskusja, 

       -     podjęcie uchwały Nr  XVII/120/20, 

6. Podjęcie uchwały uchylającej uchwałę Nr XVI/114/20 z dnia 24 stycznia 2020r. w sprawie 

„Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na 

terenie Miasta i Gminy Chodecz w roku 2020” 

       -     przedłożenie  informacji w przedmiotowej  sprawie – p. Dorota Grabczyńska, 

       -     opinia Komisji Obywatelskiej i Ochrony Środowiska, 

       -     dyskusja, 

       -     podjęcie uchwały Nr  XVII/121/20, 

 7. Podjęcie uchwały w sprawie Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz   

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Miasta i Gminy Chodecz w roku 2020. 

       -     przedłożenie  informacji w przedmiotowej  sprawie – p. Dorota Grabczyńska, 

       -     opinia Komisji Obywatelskiej i Ochrony Środowiska, 

       -     dyskusja, 

       -     podjęcie uchwały Nr  XVII/122/20, 
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8. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wykazu kąpielisk na terenie Miasta i Gminy 

Chodecz oraz określenie sezonu kąpielowego w roku 2020. 

       -     przedłożenie  informacji w przedmiotowej  sprawie – p. Agata Drzewiecka, 

       -     opinia Komisji Obywatelskiej i Ochrony Środowiska, 

       -     dyskusja, 

       -     podjęcie uchwały Nr  XVII/123/20, 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wystąpienia z wnioskiem do Ministra Spraw Wewnętrznych           

i Administracji o zmianę granic administracyjnych Miasta Chodecz. 

       -     przedłożenie  informacji w przedmiotowej  sprawie – p. Agata Drzewiecka, 

       -     opinia Komisji Obywatelskiej i Ochrony Środowiska, 

       -     opinia Komisji Rolnej i Infrastruktury Technicznej, 

       -     dyskusja, 

       -     podjęcie uchwały Nr  XVII/124/20, 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wystąpienia z wnioskiem do Ministra Spraw Wewnętrznych           

i Administracji o zmianę granic administracyjnych Miasta Chodecz. 

       -     przedłożenie  informacji w przedmiotowej  sprawie – p. Agata Drzewiecka, 

       -     opinia Komisji Obywatelskiej i Ochrony Środowiska, 

       -     opinia Komisji Rolnej i Infrastruktury Technicznej, 

       -     dyskusja, 

       -     podjęcie uchwały Nr  XVII/125/20, 

11. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Statutu Miasta i Gminy Chodecz. 

       -     przedłożenie  informacji w przedmiotowej  sprawie – p. Jerzy Stempczyński, 

       -     opinia Komisji Obywatelskiej i Ochrony Środowiska, 

       -     dyskusja, 

       -     podjęcie uchwały Nr  XVII/126/20, 

12. Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie 

nieruchomości położonej w Woli Adamowej. 

      -     przedłożenie  informacji w przedmiotowej  sprawie – p. Agata Drzewiecka, 

      -     opinia Komisji Budżetu i Finansów, 

      -     dyskusja, 

      -     podjęcie uchwały Nr  XVII/127/20, 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zgody na nabycie nieruchomości położonej w Woli 

Adamowej. 

       -     przedłożenie  informacji w przedmiotowej  sprawie – p. Agata Drzewiecka, 

       -     opinia Komisji Budżetu i Finansów, 

       -     dyskusja, 

       -     podjęcie uchwały Nr  XVII/128/20, 

14. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za 

pobyt w schronisku dla osób bezdomnych lub w schronisku dla osób bezdomnych z usługami 

opiekuńczymi. 

       -     przedłożenie  informacji w przedmiotowej  sprawie  - p. Katarzyna Jóźwiak, 

       -     opinia Komisji Budżetu i Finansów, 

       -     opinia Komisji Obywatelskiej i Ochrony Środowiska, 

       -     dyskusja, 

       -     podjęcie uchwały Nr  XVII/129/20, 

15. Podjęcie uchwały w sprawie zapewnienia wspólnej obsługi jednostek organizacyjnych 

Miasta i Gminy Chodecz zaliczanych do sektora finansów publicznych. 
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       -    przedłożenie informacji w przedmiotowej sprawie – p. Dorota Grabczyńska, 

       -    opinia Komisji Budżetu i Finansów, 

       -    dyskusja, 

       -    podjęcie uchwały Nr XVII/130/20, 

16. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia „Planu Gospodarki 

Niskoemisyjnej dla Miasta i Gminy Chodecz”  

       -     przedłożenie  informacji w przedmiotowej  sprawie – p. Agata Drzewiecka, 

       -     opinia Komisji Obywatelskiej i Ochrony Środowiska, 

       -     dyskusja, 

       -     podjęcie uchwały Nr  XVII/131/20, 

17.Interpelacje i zapytania  radnych. 

18. Sprawy bieżące  i  wolne wnioski. 

19. Zakończenie  obrad  sesji. 

 

Ad.1 Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

    W sali konferencyjnej Urzędu Miasta i Gminy Chodecz przy ul. Kaliskiej 2 o godz.11:20 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Chodczu – Pani Anna Twardowska dokonała otwarcia 

obrad XVII sesji Rady Miejskiej w Chodczu. Powitała radnych oraz pozostałe osoby obecne 

na sali, poinformowała iż niestety Burmistrz nie będzie mógł w pełni uczestniczyć w sesji            

z powodu nagłej telekonferencji z Wojewodą dotyczącej stanu epidemicznego w Polsce oraz 

pojawieniem się przypadków koronawirusa w województwie kujawsko-pomorskim.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, iż w obradach sesji uczestniczy 12 radnych na 

stan ustawowy 15 radnych, wobec powyższego obrady dzisiejszej sesji są prawomocne do 

podejmowania uchwał. Przewodnicząca Rady Miejskiej przeszła do następnego punktu 

porządku obrad i przedstawiła proponowany porządek obrad. Poinformowała, iż w związku           

z nieobecnością Burmistrza nie będzie sprawozdania z działalności Burmistrza w okresie 

międzysesyjnym. 

               Przewodnicząca poddała porządek obrad sesji pod głosowanie. Za przyjęciem 

porządku obrad głosowało 12 radnych, przeciw 0, wstrzymało 0, porządek został przyjęty. 

Przewodnicząca odczytała przyjęty porządek obrad i stwierdziła, iż Rada Miejska będzie 

obradowała według przyjętego porządku obrad. Następnie przekazała, iż protokół z obrad 

XVI sesji został sporządzony, był wyłożony do wglądu, każdy zainteresowany miał 

możliwość zapoznania się z protokołem w biurze rady. Protokół został poddany pod 

głosowanie. Za przyjęciem protokołu Nr XVI/20 głosowało 12 radnych, przeciwnych 0, 

wstrzymujących 0. Przewodnicząca Rady stwierdziła, iż protokół z poprzedniej sesji został 

przyjęty 12 głosami za. 

 

Ad.2 Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 

 

       Z uwagi na nadzwyczajną sytuację nie było sprawozdania z działalności Burmistrza. 

 

Ad.3 Sprawozdanie o odbytych posiedzeniach Komisji Rady Miejskiej w okresie 

międzysesyjnym – Przewodniczący Komisji. 

 

    Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła Przewodniczących Komisji stałych                         

o przedłożenie sprawozdań ze swych posiedzeń w okresie międzysesyjnym.               
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1) Komisja Rewizyjnej – radny Łuczak Tomasz przedstawił, iż Komisja w okresie 

międzysesyjnym odbyła jedno posiedzenie. Tematem posiedzenia była analiza wydatkowania 

funduszu sołeckiego. Komisja nie dopatrzyła się żadnych nieprawidłowości, nie miała 

żadnych uwag. 

2) Komisja Budżetu i Finansów – radny Makowiecki Grzegorz przedstawił, iż Komisja w 

okresie międzysesyjnym odbyła jedno posiedzenie. Tematem były zmiany do budżetu Miasta 

i Gminy Chodecz na rok 2020 oraz opiniowanie uchwał na sesje i sprawy bieżące.  

3) Komisja Skarg, Wniosków i Petycji – radny Łuczak Roman przekazał, iż w okresie 

międzysesyjnym Komisja obradowała raz. Posiedzenie dotyczyło przebudowy i rozbudowy 

Al. Zwycięstwa w Chodczu oraz spraw bieżących.  

4) Przewodniczący Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury i Sportu –  radny Stempczyński Jerzy 

przekazał, iż w okresie międzysesyjnym Komisja nie obradowała. Natomiast jeśli chodzi              

o Komisję Statutową, to odbyła ona jedno posiedzenie, na którym przyjęła projekt Statutu 

wraz z poprawkami.     

5) Przewodniczący Komisji Rolnej i Infrastruktury Technicznej – radny Feliniak Wiesław 

przekazał, iż w okresie międzysesyjnym Komisja odbyła jedno posiedzenie. Na posiedzeniu 

zostało rozpatrzone pismo od Starostwa Powiatowego we Włocławku, w którym starostwo 

prosiło o wskazanie jednego rolnika z terenu gminy Chodecz do uhonorowania Zasłużony dla 

Rolnictwa. Wskazano Pana Ryszarda Michalaka, który przyjął rekomendację. 

Rozmawialiśmy na temat przebudowy drogi powiatowej Modlibórz-Chodecz. Powiatowy 

Zarząd Dróg stwierdził, że na chwilę obecną ta droga nie jest przewidziana do przebudowy.  

Po interwencji radnego Łuczaka Romana temat został przywrócony i odcinek, o którym 

mowa ma być zrobiony w tym roku. 

6) Przewodniczący Komisji Obywatelskiej i Ochrony Środowiska – radna Kwiatkowska Ewa 

przedstawiła, iż Komisja w okresie międzysesyjnym odbyła jedno posiedzenie. Dominowały 

tematy związane z dzisiejszą sesją, opiniowanie materiałów na sesję oraz rozpatrywanie pism 

skierowanych do Komisji, które w większości przypadków dotyczyły spraw mieszkaniowych.  

Dyskusji nie było. W międzyczasie przyszedł Burmistrz, ale oświadczył, iż tylko na chwilę, 

ponieważ zaraz będzie musiał znowu wyjść. 

 

Ad.4 Sprawozdanie z działalności Miejsko Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej               

w Chodczu.                                                        

  

                 Przewodnicząca o przedłożenie sprawozdania poprosiła Panią kierownik MGOPS 

w Chodczu Katarzynę Jóźwiak. Pani Katarzyna przedstawiła, iż zasadniczym przedmiotem 

działalności Miejsko Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Chodczu jest wykonywanie 

na terenie miasta i gminy Chodecz szeroko rozumianych zadań z zakresu pomocy społecznej, 

w tym przede wszystkim określonych ustawą z dnia 12 marca 2004r. o pomocy społecznej.  

Pomoc społeczna ma wspierać je w usamodzielnieniu się oraz integracji ze środowiskiem. 

W ramach pomocy społecznej przyznaje się i wypłaca świadczenia, wykonuje pracę socjalną, 

prowadzi instytucje i ośrodki pomocy społecznej, ocenia i analizuje zjawiska skutkujące 

sytuacjami wymagającymi wsparcia oraz rozwija nowe formy pomocy. Pomoc społeczną 

organizują organy administracji rządowej i samorządowej, współpracując w tym zakresie, na 
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zasadzie partnerstwa, z organizacjami społecznymi i pozarządowym. Oprócz zadań z pomocy 

społecznej Ośrodek wykonuje również inne zadania Gminy Chodecz, w tym zlecone                    

z zakresu administracji rządowej. Przedmiotem działania Ośrodka jest umożliwienie osobom  

i rodzinom przezwyciężania trudnych sytuacji życiowych, których nie są w stanie pokonać 

wykorzystując własne możliwości i uprawnienia oraz zapobieganie powstawaniu tych 

sytuacji, a także umacnianie rodziny. Praca socjalna: Praca socjalna świadczona jest na rzecz 

poprawy funkcjonowania osób i rodzin w ich środowisku społecznym. Prowadzona jest: 

1. z osobami i rodzinami w celu rozwinięcia lub wzmocnienia ich aktywności                         

i samodzielności życiowej; 

2. ze społecznością lokalną w celu zapewnienia współpracy i koordynacji działań 

instytucji i organizacji istotnych dla zaspokajania potrzeb członków społeczności. 

Świadczona była: praca socjalna z rodziną dotkniętą problemem przemocy w rodzinie 

ukierunkowana na zatrzymanie przemocy, praca socjalna z rodzinami z problemem 

alkoholowym, praca socjalna z rodzinami niepełnymi, wielodzietnymi, niewydolnymi 

wychowawczo. Z pracy socjalnej w 2019r. skorzystało 460 rodzin, a osób w rodzinach 1096. 

Na tym zakończono. Następnie o opinię została poproszona Komisja Obywatelska i Ochrony 

Środowiska. Opinia była pozytywna. Nie było dyskusji. Radni pytań nie mieli. Sprawozdanie 

zostało przyjęte.  

 

Ad.5 Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Miasta              

i Gminy Chodecz na rok 2020. 

 

                Przewodnicząca o przedłożenie informacji dotyczącej podjęcia uchwały 

zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Miasta i Gminy Chodecz na rok 2020 

poprosiła Panią Skarbnik. Pani Nowakowska poinformował, iż w toku realizacji budżetu 

dokonuje się następujących zmian. Zwiększenie dochodów majątkowych o kwotę 150.000,00 

zł. Program wieloletni Senior + na lata 2015-2020, kwota 212.120,00 zł. w tym dotacja 

84.848,00 zł. Przebudowa drogi gminnej w miejscowości Mielno, kwota 25.000,00 zł. Zakup 

działki nr 68/2 położonej w Woli Adamowej z przeznaczeniem na drogę, kwota 5.000,00 zł. 

Zakup działki nr 230/3 położonej w mieście Chodecz z przeznaczeniem na ścieżkę łączącą 

Amfiteatr z plażą w Chodczu, kwota 11.500,00 zł. Dotacja z Krajowego Biura Wyborczego 

we Włocławku z przeznaczeniem na pokrycie wydatków rzeczowych związanych z 

przygotowaniem i przeprowadzeniem wyborów Prezydenta Rzeczypospolitej Polskiej, kwota 

11.713,00. Na tym zakończono. Następnie o opinię została poproszona Komisja Budżetu i 

Finansów. Makowiecki Grzegorz przedstawił, iż opinia Komisji jest pozytywna. Radni pytań 

nie mieli. Przewodnicząca odczytała projekt uchwały następnie uchwała została poddana pod 

głosowanie. Za głosowało 12 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 0. Uchwała Nr 

XVII/120/20 została podjęta i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad.6 Podjęcie uchwały uchylającej uchwałę Nr XVI/114/20 z dnia 24 stycznia 2020r. w 

sprawie „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Miasta i Gminy Chodecz w roku 2020” 

 

                 Przewodnicząca o przedłożenie informacji dotyczącej podjęcia w/w uchwały 

poprosiła Panią Dorotę Grabczyńską. Pani Grabczyńska poinformowała, że uchwała 

dotycząca tego programu została podjęta na poprzedniej sesji ale na tamten moment jak się 
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okazało nie uzyskała jeszcze wszystkich potrzebnych opinii m.in. lekarza weterynarii i innych 

kół i fundacji. W związku z tym uchwała staje się nieważna i należy ją uchylić na dzisiejszej 

sesji i podjęcie nowej uchwały w brzmieniu takim samym ale już z uzyskaniem wszystkich 

potrzebnych uzgodnień. Na tym zakończono. Następnie o opinię została poproszona Komisja 

Obywatelska i Ochrony Środowiska. Kwiatkowska Ewa przedstawiła, iż opinia Komisji jest 

pozytywna. Radni pytań nie mieli. Przewodnicząca odczytała projekt uchwały następnie 

uchwała została poddana pod głosowanie. Za głosowało 12 radnych, przeciw 0, 

wstrzymujących 0. Uchwała Nr XVII/121/20 została podjęta i stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

Ad.7 Podjęcie uchwały w sprawie Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz   

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Miasta i Gminy Chodecz w roku 2020. 

 

            Przewodnicząca o przedłożenie informacji dotyczącej podjęcia w/w uchwały  

poprosiła ponownie Panią Grabczyńską Dorotę. Radca prawny poinformowała, iż w związku 

z tym, że otrzymaliśmy wszystkie wymagane opinie dotyczącego tego programu możemy 

teraz zgodnie z prawem podjąć tą uchwałę w brzmieniu takim jak na poprzedniej sesji. Na 

tym Pani Mecenas zakończyła. Następnie o opinię została poproszona Komisja Obywatelska  

i Ochrony Środowiska. Opinia była pozytywna. Radni pytań nie mieli. Przewodnicząca 

odczytała projekt uchwały następnie uchwała została poddana pod głosowanie. Za głosowało 

12 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 0. Uchwała Nr XVII/122/20 została podjęta i stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad.8 Podjęcie uchwały w sprawie określenia wykazu kąpielisk na terenie Miasta                    

i Gminy Chodecz oraz określenie sezonu kąpielowego w roku 2020. 

 

              Przewodnicząca o przedłożenie informacji dotyczącej podjęcia w/w uchwały  

poprosiła Panią Agatę Drzewiecką. Pani Drzewiecka poinformowała, iż rada gminy ma 

obowiązek podjęcia corocznej uchwały w sprawie wykazu kąpielisk na terenie gminy oraz 

określenia sezonu kąpielowego do dnia 21 maja. Aby takową uchwałę podjąć konieczne było 

przedłożenie projektu uchwały do zaopiniowania m.in. do Wód Polskich, Wojewódzkiego 

Inspektora Ochrony Środowiska w Bydgoszczy oraz Państwowego Powiatowego Inspektora 

Sanitarnego we Włocławku. Opinie otrzymaliśmy, wszystkie były pozytywne. Ponadto 

projekt został poddany 21 dniowym konsultacjom społecznym, też nikt nie zgłosił żadnych 

uwag. W związku z tym projekt tejże uchwały jest jak najbardziej zasadny do podjęcia. Na 

tym zakończono. Następnie o opinię została poproszona Komisja Obywatelska i Ochrony 

Środowiska. Przewodnicząca Komisji Kwiatkowska Ewa przedstawiła, iż opinia jest 

pozytywna. Radni pytań nie mieli. Przewodnicząca poprosiła o odczytanie projektu uchwały 

Pana Błażeja Krupę następnie uchwała została poddana pod głosowanie. Za głosowało              

12 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 0. Uchwała Nr XVII/123/20 została podjęta i stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 

Ad.9 Podjęcie uchwały w sprawie wystąpienia z wnioskiem do Ministra Spraw 

Wewnętrznych i Administracji o zmianę granic administracyjnych Miasta Chodecz. 

 

                      Przewodnicząca o przedłożenie informacji dotyczącej podjęcia w/w uchwały  

poprosiła Panią Drzewiecką Agatę. Pani Agata poinformowała, iż niniejsza uchwała jest 

uchwałą wieńczącą tutaj jakby nasz wkład jako gminy w kontekście zmiany granic 

administracyjnych Miasta Chodecz o część sołectwa terenu Chodeczek. Abyśmy mogli złożyć 
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wniosek do Wojewody, który należy złożyć do 30 marca koniecznym jest podjęcie tejże 

uchwały. Na tym zakończono. Następnie o opinię została poproszona Komisja Obywatelska            

i Ochrony Środowiska oraz Komisja Rolna i Infrastruktury Technicznej. Przewodniczący 

Komisji przedstawili, iż opinie są pozytywne. Radni pytań nie mieli. Salę opuścił 1 radny             

w związku z czym na sali pozostało 11 radnych. Przewodnicząca odczytała projekt uchwały 

następnie uchwała została poddana pod głosowanie. Za głosowało 11 radnych, przeciw 0, 

wstrzymujących 0. Uchwała Nr XVII/124/20 została podjęta i stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

Ad.10 Podjęcie uchwały w sprawie wystąpienia z wnioskiem do Ministra Spraw 

Wewnętrznych i Administracji o zmianę granic administracyjnych Miasta Chodecz. 

 

                Przewodnicząca o przedłożenie informacji dotyczącej podjęcia w/w uchwały  

poprosiła ponownie Panią Drzewiecką Agatę. Pani Agata poinformowała, iż sytuacja wygląda 

tak jak przy poprzedniej uchwale, z tym że ta uchwała dotyczy zgody na wystąpienie               

z wnioskiem do Wojewody o zmianę granic administracyjnych miasta Chodecz poprzez 

włączenie części działek z obrębu ewidencyjnego Lubieniec. Na tym zakończono. Następnie 

o opinię została ponownie poproszona Komisja Obywatelska i Ochrony Środowiska oraz  

Komisja Rolna i Infrastruktury Technicznej. Przewodniczący Komisji przedstawili, iż opinie 

są pozytywne. Radni pytań nie mieli. Przewodnicząca odczytała projekt uchwały, następnie 

uchwała została poddana pod głosowanie. Za głosowało 11 radnych, przeciw 0, 

wstrzymujących 0. Uchwała Nr XVII/125/20 została podjęta i stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

Ad.11 Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Statutu Miasta i Gminy Chodecz. 

    

               Przewodnicząca o przedłożenie informacji dotyczącej podjęcia w/w uchwały  

poprosiła Pana Jerzego Stempczyńskiego. Przewodniczący Komisji Statutowej udzielił 

informacji, iż Komisja została powołana w ubiegłym roku i składa się z 6 osób.  Odbyły się           

3 posiedzenia Komisji, które poświecone były opracowaniu nowego projektu Statutu Miasta           

i Gminy Chodecz z udziałem Radcy Prawnego Pani Doroty Grabczyńskiej.  Uszczegółowiono 

powierzchnię Miasta i Gminy Chodecz oraz wygląd herbu gminy. Inne poprawki dotyczą 

m.in. pracy Rady oraz wyboru Przewodniczącego i zastępców, miejsca gdzie występowała 

Rada Gminy zastąpiono Rada Miejską, uszczegółowiono termin składania sprawozdania                

z działalności Komisji, dookreślono iż Klubom przysługują inicjatywy uchwałodawcze, 

wnioskodawcze i opiniodawcze w zakresie organizacji trybu działania Rady. Komisja wnosi  

o przyjęcie zaprezentowanego projektu Statutu Miasta i Gminy Chodecz. Na tym zakończono. 

Następnie o opinię została poproszona Komisja Obywatelska i Ochrony Środowiska. 

Przewodnicząca Komisji Kwiatkowska Ewa przedstawiła, iż opinia jest pozytywna. Radni 

pytań nie mieli. Przewodnicząca odczytała projekt uchwały, następnie uchwała została 

poddana pod głosowanie. Za głosowało 11 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 0. Uchwała 

Nr XVII/126/20 została podjęta i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

                                                                                                                                                                                                 

Ad.12 Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

nabycie nieruchomości położonej w Woli Adamowej.  

            Przewodnicząca o przedłożenie informacji dotyczącej podjęcia w/w uchwały  

poprosiła Panią Drzewiecką Agatę. Pani Agata poinformowała, iż w dotychczas 

obowiązującej uchwale z dnia 31 lipca 2018r. w sprawie wyrażenia zgody na nabycie 
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nieruchomości położonej w Woli Adamowej wystąpiła omyłka w postaci numeru działki,              

a tym samym jej powierzchni. W związku z tym należy tą uchwałę uchylić aby móc podjąć w 

następnym punkcie właściwą. Na tym zakończono. Następnie o opinię została poproszona 

Komisja Budżetu i Finansów. Przewodniczący Komisji przedstawił, iż opinia jest pozytywna. 

Radni pytań nie mieli. Przewodnicząca odczytała projekt uchwały następnie uchwała została 

poddana pod głosowanie. Za głosowało 11 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 0. Uchwała 

Nr XVII/127/20 została podjęta i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Ad.13 Podjęcie uchwały w sprawie zgody na nabycie nieruchomości położonej w Woli 

Adamowej. 

 

           Przewodnicząca o wprowadzenie poprosiła ponownie Drzewiecką Agatę. Pani 

Drzewiecka poinformował, iż tak jak wspomniała wcześniej ta uchwała posiada już właściwy 

numer działki i powierzchnię. W związku z potrzebami Miasta i Gminy Chodecz dotyczącymi 

połączenia dróg gminnych w miejscowości Wola Adamowa jest ona jak najbardziej w pełni 

uzasadniona do podjęcia. Radni pytań nie mieli. Opinia Komisji Budżetu i Finansów była 

pozytywna. Przewodnicząca poprosiła Pana Błażeja Krupę o odczytanie projektu uchwały, 

następnie uchwała została poddana pod głosowanie. Za głosowało 11 radnych, przeciw 0, 

wstrzymujących 0. Uchwała Nr XVII/128/20 została podjęta i stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

Ad.14 Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia 

odpłatności za pobyt w schronisku dla osób bezdomnych lub w schronisku dla osób 

bezdomnych z usługami opiekuńczymi. 

  

             Przewodnicząca o przedłożenie informacji dotyczącej podjęcia w/w uchwały 

poprosiła Panią Katarzynę Jóźwiak. Kierownik MGOPS w Chodczu poinformowała, że 

zgodnie z ustawą o pomocy społecznej udzielenie schronienia osobom tego pozbawionym,            

w tym bezdomnym jest zadaniem własnym Gminy o charakterze obowiązkowym. Jest to 

świadczenie niepieniężne przysługujące osobom, które nie są w stanie zapewnić sobie miejsca 

noclegowego we własnym zakresie. Zgodnie z art. 97 ust. 1, ust. 1a i ust. 5 ustawy o pomocy 

społecznej – opłatę za pobyt w ośrodkach wsparcia, do których zgodnie z ustawą o pomocy 

społecznej należą schroniska dla osób bezdomnych i schroniska dla osób bezdomnych                   

z usługami opiekuńczymi, ustala podmiot kierujący w uzgodnieniu z osobą kierowaną, 

uwzględniając przyznany zakres usług. Jeżeli dochód osoby samotnie gospodarującej lub 

dochód na osobę w rodzinie nie przekracza kwoty kryterium dochodowego, opłata nie może 

być wyższa niż 30% dochodu osoby samotnie gospodarującej lub dochodu na osobę                    

w rodzinie osoby skierowanej do schroniska dla osób bezdomnych, a w przypadku schroniska 

dla osób bezdomnych z usługami opiekuńczymi nie może być wyższa niż 50% tego dochodu. 

Osoby bezdomne, których dochód przekracza wysokość kryterium dochodowego ustalonego 

zgodnie z art. 8 ustawy o pomocy społecznej ponoszą odpłatność na zasadach określonych          

w § 3 ust. 2 uchwały. Rada Gminy w drodze uchwały ustala zakres zadań własnych, 

szczegółowe zasady ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodkach wsparcia. Jak już 

wcześniej wspomniano, schronisko dla osób bezdomnych jest jedną z form ośrodków 

wsparcia. W związku z powyższym konieczne stało się podjęcie uchwały w sprawie ustalenia 

zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w schroniskach dla osób bezdomnych. Na tym 

zakończono. Następnie o opinię została poproszona Komisja Budżetu i Finansów oraz 

Komisja Obywatelska i Ochrony Środowiska. Przewodniczący Komisji przedstawili, iż opinie 



9 
 

są pozytywne. Radni pytań nie mieli. Przewodnicząca o odczytanie projektu uchwały 

poprosiła Pana Błażeja Krupę, następnie uchwała została poddana pod głosowanie. Za 

głosowało 11 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 0. Uchwała Nr XVII/129/20 została 

podjęta i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Ad.15 Podjęcie uchwały w sprawie zapewnienia wspólnej obsługi jednostek 

organizacyjnych Miasta i Gminy Chodecz zaliczanych do sektora finansów publicznych. 

 

        Przewodnicząca o przedłożenie informacji dotyczącej podjęcia w/w uchwały  poprosiła 

ponownie Panią Grabczyńską Dorotę. Radca prawny poinformowała, iż uchwała ta pozwoli 

na to, że Urząd Miasta i Gminy w Chodczu będzie mógł prowadzić wspólną obsługę dla 

Szkoły Podstawowej, Żłobka i Przedszkola Samorządowego w Chodczu. Będzie to obsługa 

przede wszystkim w zakresie sprawozdawczości i księgowości, a także w zakresie kadr, płac, 

obsługi prawnej oraz przechowywania dokumentacji. Radni pytań nie mieli. Opinia Komisji 

Budżetu i Finansów była pozytywna. Przewodnicząca odczytała projekt uchwały następnie 

uchwała została poddana pod głosowanie. Za głosowało 11 radnych, przeciw 0, 

wstrzymujących 0. Uchwała Nr XVII/130/20 została podjęta i stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad.16 Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia „Planu Gospodarki 

Niskoemisyjnej dla Miasta i Gminy Chodecz”. 

 

               Przewodnicząca o przedłożenie informacji dotyczącej podjęcia w/w uchwały  

poprosiła Panią Drzewiecką Agatę. Pani Agata poinformowała, iż konieczność zmiany tej 

uchwały wynikła niedawno. Konieczna jest jej zmiana ze względu na to, że Zarząd Dróg 

Wojewódzkich chce złożyć wniosek o dofinansowanie na budowę ciągu pieszo-rowerowego 

od nowo budowanego centrum kształcenia aż do miasta Chodecz, a niestety jednym                       

z kryteriów obligatoryjnych żeby taki wniosek nie został odrzucony jest m.in. zgodność               

z aktualnym Planem Gospodarki Niskoemisyjnej na danym terenie gminy. Aktualizujemy  

nasz plan dotychczasowy m.in. o ramy czasowe oraz dokładamy inwestycje w zakresie 

budowy chodników, ścieżek rowerowych oraz ciągów pieszo-rowerowych na terenie naszej 

gminy. Na tym zakończono. Następnie o opinię została poproszona Komisja Obywatelska              

i Ochrony Środowiska. Przewodnicząca Komisji Kwiatkowska Ewa przedstawiła, iż opinia 

jest pozytywna. Radni pytań nie mieli. Przewodnicząca odczytała projekt uchwały, następnie 

uchwała została poddana pod głosowanie. Za głosowało 11 radnych, przeciw 0, 

wstrzymujących 0. Uchwała Nr XVII/131/20 została podjęta i stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

Ad.17 Interpelacje i zapytania  radnych. 

 

  Radni nie zgłaszali interpelacji. 

 

Ad.18 Sprawy bieżące  i  wolne wnioski. 

 

 Nikt z obecnych na sali nie zabrał głosu.   

 

Ad.19 Zakończenie  obrad  sesji. 
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            Przewodnicząca Rady Miejskiej powiedziała, iż zamyka obrady XVII sesji Rady 

Miejskiej w Chodczu i dziękuje za przybycie radnym oraz pracownikom merytorycznym 

Urzędu Miasta i Gminy Chodecz w tej trudnej sytuacji, jaką jest stan epidemiczny w Polsce. 

Sesja zakończyła się o godz. 12:27. 

 

 

 

                                                                                                      Przewodniczący  

                                                                                Rady Miejskiej 

 

                                                                                 Anna Twardowska 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Sporządziła: 

Łukaszewicz Daria 

   


